
Farm Information

Carolina Padilla’s CaroPa’s Coffee Selection is a third-generation family-run coffee planta-

tion with roots in the Apaneca-Ilamatepec region of Tacuba, Ahuachapán, El Salvador. The 

family began cultivating coffee in the early 1920s. After inheriting the farms following her 

father’s passing in 2010, Carolina has embraced her historical roots, combining traditional 

practices with modern methods to ensure top-tier coffee production. 

The farm specializes in boutique lots of natural, honey, and washed processed Bourbon 

variety coffees. The farm is divided by the Rio Chilama, a creek that serves as a water reser-

voir for the surrounding community. It provides year-round employment for 5–10 families, 

with 25–80 seasonal workers depending on farm activities. The name “Palin” originates 

from the Mapuche people, meaning a social gathering, reflecting the role of coffee in 

fostering community and culture. 

The farm produces primarily Bourbon coffee, with experiments in Pacamara at higher alti-

tudes and Marsellesa and Icatu at lower elevations. Harvesting is highly selective, focusing 

on optimally ripe cherries. Coffee is processed at a wet mill in town, sundried on African 

beds, and delivered to a third-party dry mill 30 km away for final preparation. Washed and 

honey coffees are dried for at least 21 days, while natural coffees dry for around 30 days.

www.interamericancoffee.de

Varieties: Bourbon

Processing: Washed

Coffees

Berries Nuts Orange Peel

Farm: Finca Palin & Adjacents

Country: El Salvador

Region: Apaneca

Altitude: 950 masl.
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Farm Information

Carolina Padillas CaroPa’s Coffee Selection ist eine in dritter Generation familiengeführte 

Kaffeeplantage mit Wurzeln in der Region Apaneca-Ilamatepec in Tacuba, Ahuachapán, 

El Salvador. Die Familie begann in den frühen 1920er Jahren mit dem Kaffeeanbau. Na-

chdem sie den Betrieb nach dem Tod ihres Vaters im Jahr 2010 geerbt hatte, hat Carolina 

ihre historischen Wurzeln aufgegriffen und traditionelle Praktiken mit modernen Meth-

oden kombiniert, um eine erstklassige Kaffeeproduktion zu gewährleisten.  

Die Farm ist auf Boutique-Chargen von natürlich aufbereiteten, mit Honey aufbereiteten 

und gewaschen aufbereiteten Kaffees der Sorte Bourbon spezialisiert. Die Farm wird 

durch den Rio Chilama geteilt, einen Bach, der als Wasserreservoir für die umliegende 

Gemeinde dient. Sie bietet das ganze Jahr über Beschäftigung für 5-10 Familien und 25-

80 Saisonarbeitskräfte, je nach den Aktivitäten der Farm. Der Name „Palin“ stammt vom 

Volk der Mapuche und bedeutet so viel wie „geselliges Beisammensein“, was die Rolle 

des Kaffees bei der Förderung von Gemeinschaft und Kultur widerspiegelt.  

Die Farm produziert hauptsächlich Bourbon-Kaffee, wobei in höheren Lagen mit Pacama-

ra-Bohnen und in niedrigeren Lagen mit Marsellesa und Icatu experimentiert wird. Die 

Ernte ist sehr selektiv und konzentriert sich auf optimal reife Kirschen. Der Kaffee wird 

in einer Nassmühle in der Stadt verarbeitet, auf afrikanischen Betten sonnengetrocknet 

und zur Endaufbereitung an eine 30 km entfernte Trockenmühle eines Drittanbieters 

geliefert. Gewaschene und mit Honey aufbereitete Kaffees werden mindestens 21 Tage 

lang getrocknet, während natürlich aufbereitete Kaffees etwa 30 Tage lang trocknen.
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Farm: Finca Palin & Adjacents

Land: El Salvador
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Beeren Nüsse Orangenschale
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